
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 67. posiedzeniu Senatu 

w dniu 23 listopada 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa zarządu Telewizji Polskiej SA Jacka Kurskiego 

Szanowny Panie Prezesie! 

Zwracam się z prośbą o wykaz liczby wystąpień oraz czasu wystąpień w programach Telewizji Polskiej 

Oddział w Opolu w roku 2018 w miesiącach od 1 stycznia do 1 listopada senatorów z terenu Opolszczyzny, 

posłów z terenu Opolszczyzny, marszałka województwa opolskiego, wojewody województwa opolskiego. 

Proszę o wykonanie zestawienia w sposób podobny do zestawienia wykonanego w odpowiedzi na pismo 

BPS/043-36-978/17 z dnia 8 marca 2017 r. 

Proszę o uzasadnienie powodów ignorowania obecności senatorów Prawa i Sprawiedliwości oraz pełno-

mocnik wojewódzkiej Prawa i Sprawiedliwości, poseł Katarzyny Czochary, wobec czasu przyznawanego 

innym parlamentarzystom. 

Proszę o wyjaśnienie przyczyn braku uczestnictwa Telewizji Polskiej Oddział w Opolu w konferencjach 

prasowych organizowanych przez senatora RP Grzegorza Peczkisa pomimo wysyłanych zaproszeń i powia-

domień. Poruszane w trakcie konferencji istotne dla regionu tematy nie są reprezentowane w ramach nada-

wanych programów. 

Ponownie proszę o ustalenie przyczyn nieudzielenia odpowiedzi na moje pismo skierowane do dyrektora 

oddziału Telewizji Polskiej w Opolu w dniu 10 sierpnia 2016 r. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 

 
 


